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PROCES – VERBAL 

 

 

          Încheiat azi 23 09 2024 în şedinţa ordinară a Consiliului Local Băiculesţi, care a 

avut loc la sediul acestuia în urma  convocării scrise făcută cu 5 zile înainte, convocare 

care a cuprins şi ordinea de zi a şedinţei. 

          Şedinţa a avut următoarea ordine de zi: 

1. Aprobarea procesului-verbal al sedinței ordinare din  26 august 2024; 

2. Proiect hotărâre atribuire temporară contract delegare salubrizare – primar; 

3. Proiect hotărâre  aprobare rectificare buget local- primar; 

4. Proiect aprobare preț lemne pădure comunală - primar; 

5. Proiect hotărâre  hotărâre stabilire salarii aparat specialitate primar  - primar; 

6. Diverse. 

         Secretarul general al comunei face prezenţa nominală a consilierilor locali şi 

constată că sunt prezenţi 13 din  cei 15 consilieri în funcţie, au lipsit domnii 

consilieri: Bănică Liviu Corneliu și Voica Costel.  

         Pentru şedinţa ordinară de astăzi, preşedinte de şedinţă rămâne  domnul 

consilier Anghel Dan, ales  în şedinţa ordinară din data de 26 08 2024, toţi consilierii 

prezenţi fiind de acord.  

         Secretarul general al comunei supune aprobării consiliului local procesul-verbal 

al sedinței ordinare din  26 august 2024, toţi consilierii prezenţi fiind de acord cu 

acesta şi  pe marginea lui nu s-au purtat discuţii. 

           Preşedintele de şedinţa citeşte ordinea de zi a şedinţei şi o supune aprobării 

consiliului local, aceasta fiind aprobată de toţi consilierii prezenţi. 

          Trecut la următorul  punct al ordinei de zi: Proiect hotărâre atribuire temporară 

contract delegare salubrizare – primar, secretarul general al  comunei citeşte 

materialele întocmite şi  proiectul de hotărâre, face precizările necesare, şi pe 

marginea lor   se poartă următoarele discuţii: 

          D-l consilier Floarea Ion arată că firma de salubrizare trebuie să-și 

îndeplinească obligațiile contractuale cu UAT Băiculești. 

          Se poartă mai multe discuții în legătură cu serviciul de salubrizare. 

          D-l Botan Constantin, inspector de specialitate IA, răspunde la întrebările 

adresate. 

          Prin vot deschis, proiectul de hotărâre a fost votat pentru de 12 din  cei 13 

consilieri prezenți, s-a abținut d-l consilier Derviș Constantin-Adrian, devenind 

hotărârea nr. 24. 

          Trecut la următorul  punct al ordinei de zi: Proiect hotărâre  aprobare rectificare 

buget local- primar, secretarul general al  comunei citeşte materialele întocmite şi  

proiectul de hotărâre, face precizările necesare şi pe marginea lor  nu se poartă 

discuţii. 
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          Prin vot deschis, proiectul de hotărâre a fost votat pentru de toți cei 13 

consilieri prezenți, devenint hotărârea nr. 25. 

         Trecut la următorul  punct al ordinei de zi: Proiect aprobare preț lemne pădure 

comunală - primar, secretarul general al  comunei citeşte materialele întocmite şi  

proiectul de hotărâre, face precizările necesare şi pe marginea lor   se poartă  

următoarele discuţii: 

          D-l consilier Floarea Ion arată că în viitor tot materialul lemnos, ne vândut, să 

fie adus la stația de salubrizare, să nu mai fie lăsat în pădure. 

         Prin vot deschis, proiectul de hotărâre a fost votat pentru de toți cei 13 consilieri 

prezenți, devenint hotărârea nr. 26. 

         Trecut la următorul  punct al ordinei de zi: Proiect hotărâre  hotărâre stabilire 

salarii aparat specialitate primar  - primar, secretarul general al  comunei citeşte 

materialele întocmite şi  proiectul de hotărâre, face precizările necesare şi pe 

marginea lor   se poartă  următoarele discuţii: 

          D-l consilier Floarea Ion propune ca mărirea salariilor să se facă ținând seama 

de coeficienții cuprinsi între 1,5 – 4.  

           Prin vot deschis, proiectul de hotărâre a fost votat pentru de toți cei 13 

consilieri prezenți, devenint hotărârea nr. 27. 

         Trecut la următorul punct al ordinei de zi: Diverse, unde se citesc adresele şi 

cererile adresate Consiliului Local Băiculeşti şi se poartă discuţii. 

          D-l Dragnea Vasile, cetățean din satul Tutana arată următoarele: 

          - întreabă dacă se poate extinde rețeaua de apă în zona unde locuiește; 

          - tubul din Cernat trebuie urgent desfundat.  

          D-l Neculcea Silviu, reprezentantul părinților de la Școala Anghinești, arată 

că gardul școlii trebuie consolidat, astfel încât câinii vecinilor să nu mai pună în 

pericol siguranța elevilor. 

          D-l Joița Ilie, consilier personal al primarului, citește adresa nr. 3722/20 08 

2024 privind deficitul de apă, sesisat de d-l Cârstoiu George și restricționarea 

furnizării apei în localitate fără înștiințare. 

          D-l consilier Anghel Dan propune întocmirea unui proiect de hotărâre prin 

care să se dea dreptul, ca în perioada secetoasă a anului următor, să se debranșeze 

persoanele care utilizează apa din rețeaua publică pentru alte nevoi decât igenico-

sanitare.   

          Ne mai fiind probleme şedinţa s-a încheiat, următoarea şedinţă ordinară va  

avea loc pe data de 21 10 2024, orele 15,30 cu următoarea ordine de zi: 

1.Aprobarea procesului-verbal al sedinței ordinare din  23 septembrie 2024; 

         2.Proiect hotărâre modificare rețea școlară – primar; 

3.Proiect hotărâre  aprobare rectificare buget local- primar; 

4. Diverse. 

 

 



 3 

      PREŞEDINTE DE ŞEDINŢĂ,            SECRETAR GENERAL COMUNĂ, 

                 DAN  ANGHEL                                       ION SERGHIE   


